
Installation Instructions for DR2  
 

IMPORTANT: Read the instruction carefully before installation. Retain these instructions for future reference. 
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Must be wired in accordance with the National Electrical code and all applicable local codes. Proper grounding is required for safety. This product must be 
installed in accordance with the applicable installation code by a person familiar with the construction and operation of the product and the hazards involved. 
TO PREVENT ELECTRICAL SHOCK, POWER SHOULD BE TURNED OFF AT THE FUSE BOX BEFORE INSTALLATION.
SAFETY WARNINGS:
Read all product labels and directions.

Ÿ WARNING - Risk of fire or electrical shock. Installation of this luminaire requires knowledge of luminaires electrical systems. If not qualified, do 
not attempt installation. Contact a qualified electrician.

Ÿ Installation should be performed only by a qualified electrician in accordance with the National Electrical code and relevant local codes. Do not 
make or alter any open holes in an enclosure of wiring to edges of sheet metal or sharp objects.

Ÿ WARNING - To prevent wiring damage or abrasion, do not expose wiring to edges of sheet metal or other sharp objects.

Ÿ Replace only with Energy Efficient Lighting Ltd. Visit our website: eelighting.ca Call our experts at (905)415-8878

MODEL: DR2-R5383MW-11W5CCTA-120V-Triac-CRI90, DR2-R7483MW-14W5CCTA-120V-Triac-CRI90

Ÿ This luminaire is intended for mounting only in a covered ceiling where only the LED side of the luminaire will be exposed to damp, dry or wet 
locations.

Ÿ INSTALLATION SHOULD ONLY BE PERFORMED AFTER POWER TO THE FIXTURE HAS BEEN DISCONNECTED.

Ÿ These instructions shall be included on an information sheet packaged with each unit.

WHAT’S IN THE BOX 

WIRING DIAGRAM 

Fixture

To Source

120V

BLACK  (LINE)

WHITE (NEUTRAL)

GREEN (GROUND)

DIMENSIONS

17.5 mm/0.7"

ø135 mm/5.3"

ø122.2 mm/4.8"

17.5 mm/0.7"

ø180 mm/7.1"

ø157.2 mm/6.2"

DR2-R5383-MW

DR2-R7483-MW

SURFACE MOUNTING INSTALLATION

1. Fixing bracket on terminal box 2. Connecting the wire 3. Fixing the lamp body on bracket and fix tightly

Luminaire, wire nuts, screws & accessories, 
mounting bracket

Discuss Rudi 2 Surface Mount Disc Light  



 Conservez ces instructions pour pouvoir vous y référer ultérieurement.  
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Doit être câblé en conformité avec le Code national de l'électricité et tous les codes locaux en vigueur. Une mise à la terre correcte est nécessaire pour la 
sécurité. Ce produit doit être installé conformément au code d'installation applicable par une personne familière avec la construction et le fonctionnement du 
produit et les dangers impliqués.
POUR ÉVITER TOUT CHOC ÉLECTRIQUE, COUPEZ L'ALIMENTATION AU NIVEAU DE LA BOÎTE À FUSIBLES AVANT L'INSTALLATION
AVERTISSEMENTS DE SÉCURITÉ :
Lisez toutes les étiquettes et toutes les instructions concernant les produits.
Ÿ AVERTISSEMENT - Risque d'incendie ou de choc électrique. L'installation de ce luminaire nécessite une connaissance des systèmes électriques des 
luminaires. Si vous n'êtes pas qualifié, ne tentez pas l'installation. Contactez un électricien qualifié.
Ÿ L'installation doit être effectuée uniquement par un électricien qualifié, conformément au code national de l'électricité et aux codes locaux pertinents. Ne 
faites
ni ne modifiez aucun trou ouvert dans un boîtier de câblage aux bords de la tôle ou à d'autres objets tranchants.
Ÿ AVERTISSEMENT - Pour éviter tout dommage ou abrasion du câblage, n'exposez pas le câblage aux bords de la tôle ou à d'autres objets tranchants.
Ÿ Remplacez uniquement avec des produits Energy Efficient Lighting Ltd.
Consultez notre site Web : eelighting.ca
Appelez nos experts au (905) 415-8878
MODÈLE : DR2-R5383MW-11W5CCTA-120V-Triac-CRI90, DR2-R7483MW-14W5CCTA-120V-Triac-CRI90
Ÿ Ce luminaire est destiné à être monté uniquement dans un plafond couvert où seul le côté DEL du luminaire sera exposé à l'humidité, au sec ou à la pluie.
Ÿ L'INSTALLATION NE DOIT ÊTRE EFFECTUÉE QU'APRÈS QUE L'ALIMENTATION DU LUMINAIRE A ÉTÉ DÉBRANCHÉE.
Ÿ Ces instructions doivent être incluses sur une fiche d'information fournie avec chaque luminaire.

C ONTENU DE LA BOÎTE

S CHÉMA DE CÂBLAGE

Fixation

Pour citer

120V

Noir  (ligne)

Blanc (Neutre)

vert (SOL)

DIMENSIONS

17.5 mm/0.7"

ø135 mm/5.3"

ø122.2 mm/4.8"

17.5 mm/0.7"

ø180 mm/7.1"

ø157.2 mm/6.2"

DR2-R5383-MW

DR2-R7483-MW

MONTAGE EN SURFACE

1. Support de fixation sur la boîte de jonction 2. Connexion du fil 3. Fixer le corps de la lampe sur le support et le serrer fermement

Luminaire, capuchons de connexion, vis et accessoires, support de montage

Instructions d'installation du DR2
Luminaire circulaire à montage en surface Discuss 

IMPORTANT : Lisez attentivement les instructions avant l'installation.
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